
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 3. juli 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1549

Er ministeren enig med forhenværende kriminalinspektør, Jørn Moos, når han udtaler til

Information den 3. juli 2020: ”Det er ganske afgørende for en efterforskning, at man skri-

ver ned, hvad der har været, så man kan finde rundt i sagen. Man er nødt til at have en

fortegnelse”, jf. artiklen ”159 døde, men politiet har ikke et overblik over efterforskningen

af Scandinavian Star-sagen”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Søndergaard (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Soren.Sondergaard@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Bang Henriksen
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